
Geachte raadsleden, in de raadsvergadering van 28 mei jl. heeft wethouder Beurskens 
naar aanleiding van vragen van raadsleden gereageerd op de brief van de Werkgroep 
Huisvesting Arbeidsmigranten over de evaluatie van de "Richtlijnen Omgevingsgesprek 
Horst aan de Maas". 
 
Wethouder Beurskens stelde dat die "Richtlijnen" vastgesteld zijn in 2019, toen de 
nieuwe Omgevingswet (nog) niet gold. Zoals u bekend is het in werking treden van de 
nieuwe omgevingswet vele malen uitgesteld. Maar - zo stelde Beurskens - per 1 januari 
2024 is de Omgevingswet wél in werking getreden. En omdat die wet gaat boven 
eventuele lokale regelingen zou het indieningsvereiste met betrekking tot het verslag 
van het omgevingsgesprek niet meer gelden. De "Richtlijnen" zijn echter vóór het in 
werking treden van de nieuwe Omgevingswet noch door het College van B&W noch door 
de gemeenteraad ooit ingetrokken en ook is uw raad nooit eerder medegedeeld dat het 
indieningsvereiste met betrekking tot het verslag van het omgevingsgesprek is vervallen. 
Dat betekent op z'n minst dat de richtlijnen golden tot 1 januari 2024. 
 
De voorbeelden die in onze brief en in de evaluatie van het omgevingsgesprek zijn 
aangehaald, betreffen allemaal zaken waarbij de vergunning verleend werd vóór 1 
januari 2024. De vergunning voor Geodis - die de directe aanleiding was voor het 
schrijven van de brief en de evaluatie - is verleend op 28 december 2023. De procedure 
voorafgaande aan de vergunningverlening liep dus ruim voor het in werking treden van 
de nieuwe Omgevingswet. En dus hadden ons inziens de richtlijnen in die gevallen 
dus  gewoon toegepast moeten worden en was het indienen van een verslag van het 
omgevingsgesprek nog steeds een indieningsvereiste volgens de richtlijnen en hadden 
de aanvragen niet behandeld moeten worden, zolang die verslagen van de 
omgevingsgesprekken ontbraken bij de aanvraag. 
 
Van voorgaande uitgaande heeft wethouder Beurskens u ons inziens in de 
raadsvergadering van 28 mei jl. onjuist geïnformeerd. Namens de Werkgroep 
Huisvesting Arbeidsmigranten verzoek ik u dan ook het college van B&W hier op aan te 
spreken. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Paul Geurts 
(voorzitter Werkgroep Huisvesting Arbeidsmigranten) 
 


